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СНС: Митинг ДС у Крагујевцу је дебакл

  

  

Грађани су поново показали шта мисле о лидеру ДС Бојану Пајтићу и његовој странци,
саопштио је СНС оцењујући да је данашњи митинг ДС у Крагујевцу - дебакл.

  

"Бојан Пајтић некако је успео да доведе хиљаду људи из целе Србије, али није успео ни
њих да сачува па је на његовом дебаклу од митинга присуствовало свега 900, од којих
скоро нико није из самог Крагујевца", саопштава СНС.

  

Напредњаци су честитали грађанима Војводине пошто овога пута, за митинг ДС-а у
Крагујевцу, Пајтић није морао да се "накраде много народних пара, јер су му трошкови
били мањи од очекиваних".

  

(Танјуг)

  

СНС: Грађани ће у Крагујевцу слушати Пајтићеве лажи

  

Српска напредна странка саопштила је да лидер ДС-а Бојан Пајтић није морао да оде у
Крагујевац да би грађани поново слушали његове неистине и видели колики је, како
тврде напредњаци, лопов.
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Демократска странка и "Заједно за Шумадију" организују вечерас у Крагујевцу
опозициони митинг и протестну шетњу, а СНС поново је упитала Пајтића када ће да
одговори грађанима како је успео да Војводину, некада најразвијенију регију, доведе на
руб сиромаштва, преноси Taнјуг.

  

Такође, напредњаци питају лидера ДС-а како је успео да опљачка Развојну банку
Војводине, Фонд за развој, Фонд за капиталне инвестиције, покрајинске робне
резерве...?

  

Српска напредна странка пита Бојана Пајтића од којих то он пара финансира митинге
ДС-а, јер сви знају да је рачун демократа месецима у блокади?

  

"Колико је народних пара Бојан Пајтић опљачкао овај пут, да би ширио мржњу по Србији,
јер ништа друго ни не зна да ради, чак ни да нађе пут до свог радног места у Бановини",
упитали су напредњаци.

  

(РТС)
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